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                                                  Protokół  Nr VII/24 

 

nadzwyczajnej  s e s j i   Rady    Miasta   Działdowo odbytej  w  dniu  28 października   2024 

roku w sali zamkowej, pod przewodnictwem pana Adama Szczypińskiego - 

Przewodniczącego  Rady Miasta. 

 

        Sesja trwała w   godz. 1530  -  1620. 

 

        Ustawowy skład Rady wynosi 15 osób, w sesji  - zgodnie z załączoną  listą obecności - 

w sesji uczestniczyło 14  radnych. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli :  

Pan Grzegorz Mrowiński - Burmistrz Miasta 

Pani Izabela Sokolnicka – Zastępca Burmistrza 

Pani Żanetta Kłyszewska- Fidorska -  Sekretarz Miasta  

Pani Beata Szydłowska-Anaczkowska – Skarbnik Miasta 

Pan Jakub Zięty -  Radca prawny Urzędu  

Pan Sławomir Pszenny - Prezes PGKiM 

Pan Sławomir Karczewski- Prezes Przedsiębiorstwa Ciepłowniczego 

Pan Witold Barcikowski – Komendant Powiatowy Policji 

Pan Dariusz Jankowski – Zastępca Komendanta PPSP 

Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych 

Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta 

 

Przebieg sesji 

 

Pkt 1 

 

  Pan Adam Szczypiński  - Przewodniczący Rady Miasta -  otworzył sesję, stwierdził jej 

prawomocność, powitał uczestników obrad oraz  wszystkich mieszkańców, którzy oglądają 

sesję  za pośrednictwem elektronicznych środków masowego przekazu.       

Przewodniczący Rady poinformował, że sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta 

z dnia 21 października br.          

   

Przewodniczący Rady odczytał informację  dotyczącą transmisji obrad rady. 
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(Informacja stanowi załącznik do protokołu) 

 

Rada Miasta  będzie obradowała zgodnie z następującym porządkiem obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie protokołu VI sesji. 

3. Podjęcie uchwały : uchylenia uchwały w sprawie ustalenia wysokości, zasad udzielania                             

i rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki, kluby dziecięce lub 

zatrudniających dziennych opiekunów oraz ustalenie kategorii dzieci, na które przysługuje 

dotacja. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: likwidacji zakładu budżetowego pod nazwą Samorządowy Zakład 

Budżetowy Miejska Służba Drogowa z siedzibą w Działdowie w celu jego przekształcenia                        

w jednostkę budżetową pod nazwą  Miejska Służba Drogowa z siedzibą w Działdowie. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia statutu jednostki budżetowej Miejska Służba Drogowa. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie : zmiany uchwały Nr XI/107/11 Rady Miasta Działdowo z dnia                      

30 listopada 2011 r. w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w odpłatne użytkowanie na czas 

nieoznaczony zabudowanych i niezabudowanych nieruchomości komunalnych położonych                         

w Działdowie, na rzecz Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Spółka                          

z ograniczoną odpowiedzialnością  w Działdowie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

publicznych w granicach administracyjnych Gminy-Miasto Działdowo na cele niezwiązane                           

z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie:  przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących identyfikacji 

obszarów tematycznych, interesariuszy oraz zagadnień wymagających interwencji do projektu 

Polsko-Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: wskazania radnego do kontaktów z Młodzieżową Radą Miasta 

Działdowo. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Ad pkt 2. 

 
Przyjęcie protokołu VI sesji 

 

 

Pan Adam Szczypiński - Przewodniczący Rady poinformował, że  protokół VI sesji został  

przesłany radnym na skrzynki mailowe.  

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z zapytaniem czy są uwagi do protokołu?  

Uwag  do protokołu nie zgłoszono. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych o przyjęcie protokołu  VI  sesji bez odczytywania.  
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„Jeżeli nie usłyszę sprzeciwu, uznam że rada propozycję przyjęła”. Nie było głosów 

sprzeciwu. 

Rada jednogłośnie – 14 głosami „za” przyjęła protokół  VI sesji Rady Miasta Działdowo. 

(Protokół z głosowania  stanowi  załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad pkt 3. 

 
Podjęcie uchwały : uchylenia uchwały w sprawie ustalenia wysokości, zasad udzielania                    

i rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki, kluby dziecięce lub 

zatrudniających dziennych opiekunów oraz ustalenie kategorii dzieci, na które przysługuje 

dotacja. 

 

 
Pan Adam Szczypiński – Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali w materiałach sesyjnych. Został on zaopiniowany przez radcę prawnego Urzędu Miasta. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Oświaty i Kultury pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Pan Grzegorz Mrowiński – Burmistrz – wyjaśnił, że Gmina-Miasto Działdowo do tej pory 

dopłacała do każdego korzystającego ze żłobka dziecka 200 albo 120 zł. Zgodnie z przyjętym przez 

rząd programem „Aktywny rodzic” w ramach którego rodzice dzieci uczęszczających do żłobków                     

(w wieku  od 12 do 35 miesiąca) objęte są tym programem. Jest to kwota 1500 zł na jedno dziecko,                

co w warunkach naszego miasta jest kwotą wystarczającą na pokrycie kosztów pobytu dziecka                         

w żłobku. Propozycja aby te środki, które były zaplanowane w  budżecie, przesunąć na planowaną 

budowę żłobka w mieście.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada - 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr VII/45/24 

w sprawie uchylenia uchwały w sprawie ustalenia wysokości, zasad udzielania i rozliczania 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki, kluby dziecięce lub zatrudniających 

dziennych opiekunów oraz ustalenie kategorii dzieci, na które przysługuje dotacja (uchwała 

stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

  

Ad pkt 4. 

 
Podjęcie uchwały w sprawie: likwidacji zakładu budżetowego pod nazwą Samorządowy Zakład 

Budżetowy Miejska Służba Drogowa z siedzibą w Działdowie w celu jego przekształcenia                        
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w jednostkę budżetową pod nazwą  Miejska Służba Drogowa z siedzibą w Działdowie 

 

 

Pan Adam Szczypiński – Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali w materiałach sesyjnych. Został on zaopiniowany przez radcę prawnego Urzędu Miasta.  

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Gospodarki i Ochrony Środowiska  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani Aneta Peć - Naczelnik Wydziału  – wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy likwidacji z dniem 

31 grudnia br. Samorządowego Zakładu Budżetowego - Miejska Służba Drogowa z siedzibą                               

w Działdowie i przekształcenia  z dniem 1 stycznia 2025 r. w jednostkę budżetową Miejska Służba 

Drogowa. Obecnie funkcjonujący zakład odpłatnie wykonuje zadania pokrywając koszty swojej 

działalności z przychodów własnych. Gmina co miesiąc obciążana jest fakturami przez Miejską 

Służbę Drogową. Jednostka budżetowa to podmiot, który posiada samodzielność finansową                            

i organizacyjną. Będzie instytucją, która  otrzyma środki finansowe  z budżetu  gminy aby móc 

realizować swoje zadania. Podstawą działania jednostki będzie roczny plan finansowy z uchwalonym 

budżetem gminy. Zadania gminy będą przesunięte na jednostkę budżetową, która będzie wykonywała 

swoje statutowe zadania nie obciążając budżetu gminy. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Pan radny Patryk Piekarski – zwrócił uwagę, że w poprzednich latach zakład budżetowy zwracał 

się z wnioskiem do rady o zwolnienie aby nie zwracać nadwyżki środków obrotowych do budżetu 

miasta. Z tych środków kupowano sprzęt, nasadzenia itp. Jak będzie to wyglądało za 2024 rok? Czy 

Służba Drogowa ma aktualnie nadwyżkę czy będzie ona uwzględniona w budżecie na rok 2025? 

Jak będzie wyglądała struktura organizacyjna nowej jednostki? 

 Pani Beata Szydłowska-Anaczkowska – Skarbnik Miasta – wyjaśniła, że na ten moment 

zakład budżetowy nie planuje nadwyżki. W poprzednich latach było podobnie, to nie była planowana 

nadwyżka, ponieważ w zakładzie budżetowym  mogą  pozostawać środki między latami  w wysokości 

1/6 wydatków na wynagrodzenia i pochodne i tyle zawsze było planowane. W uchwale jest zapis,                  

że wszystkie środki, które pozostaną zakład odda do gminy. Z dniem 1 stycznia zakład stanie się 

jednostką budżetową i na cały plan finansowy jednostka ta, będzie otrzymywała zasilenie z gminy         

i z tego planu będzie realizowała swoje wydatki. Zasadą jednostki budżetowej jest to, że realizuje plan 

finansowy gdzie limity są nieprzekraczalne, natomiast dochody budżetowe są odprowadzane do 

budżetu zgodnie ze sprawozdaniem. Jednostka będzie realizowała swoje zadania statutowe, które 

zostaną zaplanowane, plan finansowy będzie elementem budżetu gminy i będzie się rozliczała jak 

wszystkie pozostałe jednostki. 

Pan Burmistrz -  odnośnie struktury organizacyjnej, po uchwaleniu statutu, będzie uchwalony 

regulamin, który szczegółowo będzie rozpisywał całą strukturę organizacyjną. Nie planujemy żadnych 

zwolnień, w zakładzie pracuje wiele osób w wieku chronionym, tym osobom trzeba zapewnić pracę          

do momentu przejścia na emeryturę. Jednym z głównych celów jest to, że chcemy poprawić jakość 
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usług komunalnych świadczonych na terenie miasta np. w kwestii zieleni w mieście, czystości, czy 

pielenia chodników, czy nadzoru nad oznakowaniem drogowym. 

Osoba, która będzie zarządzała tą jednostką będzie miała większe możliwości, będzie wychodziła                  

z inicjatywą,  że coś trzeba zrobić. Ze statutu będzie wynikało za jakie zadania odpowiada jednostka. 

 Przewodniczący Rady – stwierdził, że zmiana jest  w dobrym kierunku i jednostka budżetowa 

będzie jeszcze lepiej wykonywać swoje obowiązki.  

Nikt z radnych nie zabrał więcej głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada - 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr VII/46/24 

w sprawie: likwidacji zakładu budżetowego pod nazwą Samorządowy Zakład Budżetowy 

Miejska Służba Drogowa z siedzibą w Działdowie w celu jego przekształcenia  w jednostkę 

budżetową pod nazwą Miejska Służba Drogowa z siedzibą w Działdowie (uchwała stanowi 

załącznik do protokołu) 

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt 5. 

 
Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia statutu jednostki budżetowej Miejska Służba Drogowa 

 

 
Pan Adam Szczypiński – Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali w materiałach sesyjnych. Został on zaopiniowany przez radcę prawnego Urzędu Miasta.  

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Gospodarki i Ochrony Środowiska  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani Aneta Peć - Naczelnik Wydziału  – wyjaśniła że, projekt uchwały wynika z poprzedniej  

podjętej uchwały. Statut przewiduje przedmiot działania  jednostki budżetowej, jak będzie wyglądała 

organizacja  i jak jednostka ta będzie funkcjonowała.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

     Nikt z radnych nie zabrał  głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada - 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr VII/47/24 

w sprawie:  uchwalenia statutu jednostki budżetowej Miejska Służba Drogowa  (uchwała stanowi 

załącznik do protokołu) 

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
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Ad pkt 6. 

 

 
Podjęcie uchwały w sprawie : zmiany uchwały Nr XI/107/11 Rady Miasta Działdowo z dnia                      

30 listopada 2011 r. w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w odpłatne użytkowanie na czas 

nieoznaczony zabudowanych i niezabudowanych nieruchomości komunalnych położonych                         

w Działdowie, na rzecz Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Spółka                          

z ograniczoną odpowiedzialnością  w Działdowie 

 

 
Pan Adam Szczypiński – Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali w materiałach sesyjnych. Został on zaopiniowany przez radcę prawnego Urzędu Miasta.  

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Gospodarki i Ochrony Środowiska  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani Aneta Peć- Naczelnik Wydziału  – wyjaśniła, że Spółdzielnia Socjalna „Pomocni” wystąpiła 

z wnioskiem  o nieodpłatne przekazanie terenu nieruchomości w celu posadowienia dwóch domków 

typu holenderskiego. Domki te zostały zakupione w ramach projektu „Ulica to nie dom”. Projekt ten 

skierowany jest do osób bezdomnych  wymagających opieki w okresie zimowym, poprzez 

uruchomienie takiej ogrzewalni. Aby tą nieruchomość można było przekazać nieodpłatnie na rzecz 

Spółdzielni Socjalnej, należało zmienić uchwałę,  ponieważ ta  nieruchomość została  przekazana  

aktem notarialnym umową ustanowienia odpłatnego użytkowania dla PGKiM. Stąd zmiana tej 

uchwały poprzez wyłączenie tej nieruchomości a następnie zmiana tej umowy. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady - zwrócił się z zapytaniem ile potencjalnie osób może skorzystać z tego 

domku. 

Pan Burmistrz – wyjaśnił, że Działdowo jest stacją węzłową niektórzy bezdomni wysiadają                 

i zostają, trudno oszacować liczbę bezdomnych osób w naszym mieście. Obowiązkiem gminy jest 

zapewnienie pewnych warunków egzystencji w czasie zimy i prowadzenia ogrzewalni. Spółdzielnia 

Socjalna nadzorowana jest przez Polski Czerwony Krzyż, pozyskała ona grant w wysokości 150 tys. zł 

zakupiła domki holenderskie. Oprócz tego, że będzie dawała bezdomnym ciepłą herbatę                                 

i schronienie, będzie zatrudniała osobę która będzie pracowała nad tym aby takie osoby nakłonić do 

leczenia.  

Pan radny Andrzej Przybyszewski – zwrócił się z zapytaniem ile miasto będzie dokładało do 

tego ? 

Pan Burmistrz – wyjaśnił, że pomimo tego, że jest to obowiązek miasta, nie będziemy 

partycypować w kosztach, poza tym że chcemy bezpłatnie udostępnić teren tej Spółdzielni Socjalnej. 

W momencie kiedy ten grunt był w zarządzie PGKiM. Spółka nie miała możliwości użyczenia 

bezpłatnego gruntu.  

     Nikt z radnych nie zabrał  więcej głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 



7 

 

Rada - 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr VII/48/24 

w sprawie:  zmiany uchwały Nr XI/107/11 Rady Miasta Działdowo z dnia  30 listopada 2011 r.                 

w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w odpłatne użytkowanie na czas nieoznaczony 

zabudowanych i niezabudowanych nieruchomości komunalnych położonych w Działdowie,                   

na rzecz Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością  w Działdowo  (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

 

Ad pkt 7. 

 
Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

publicznych w granicach administracyjnych Gminy-Miasto Działdowo na cele niezwiązane                           

z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg 

 

 
Pan Adam Szczypiński – Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali w materiałach sesyjnych. Został on zaopiniowany przez radcę prawnego Urzędu Miasta.  

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Gospodarki i Ochrony Środowiska  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani Aneta Peć - Naczelnik Wydziału  – wyjaśniła, że obecnie obowiązująca uchwała z 2019 r. 

była zmieniana dwukrotnie w 2020 roku. Przedłożony radnym  projekt uchwały został ujednolicony.  

Pani Naczelnik omówiła szczegółowe zmienione stawki. 

Pan Burmistrz – poinformował, że uchwała została uproszczona, wyrzucone zostały zapisy 

archaiczne, a stawki zostały podniesione o skumulowany wskaźnik inflacji, od lutego 2019 r.  do dnia 

dzisiejszego ( wynosi on 48%) . 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

     Nikt z radnych nie zabrał  głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Z przyczyn technicznych powtórzono głosowanie. 

Rada - 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr VII/49/24 

w sprawie: ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych                     

w granicach administracyjnych Gminy-Miasto Działdowo na cele niezwiązane z budową, 

przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg  (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
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Ad pkt 8. 

 
Podjęcie uchwały w sprawie:  przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących identyfikacji 

obszarów tematycznych, interesariuszy oraz zagadnień wymagających interwencji do projektu 

Polsko-Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast. 

 

 
Pan Adam Szczypiński – Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali w materiałach sesyjnych. Został on zaopiniowany przez radcę prawnego Urzędu Miasta.  

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Gospodarki i Ochrony Środowiska  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Pan Mariusz Badaczewski – Kierownik Referatu  – wyjaśnił, że celem Polsko-Szwajcarskiego 

Programu Rozwoju Miast jest zmniejszenie dysproporcji społeczno-gospodarczych miast. Miasto 

Działdowo znalazło się na liście 139 miast  tracących  takie funkcje. Realizacja projektu 

ukierunkowana jest rozwój  przyczyniający się do poprawy życia mieszkańców. Do pozyskania                  

w tym programie jest od 40 do 80 milionów zł. 

Pani Izabela Sokolnicka – Zastępca Burmistrza – wyjaśniła, że program ten kładzie duży nacisk na 

to, aby zadania które zostaną  opisane w projekcie były skonsultowane z mieszkańcami. Aby wynikały 

z faktycznych potrzeb i faktycznej diagnozy miasta. Przeprowadzone konsultacje społeczne 

przyczynią się do tego, że nasza ocena projektu będzie wyższa. 

Pan radny Patryk  Piekarski - zwrócił się z zapytaniem na jakie zadania miasto będzie chciało 

składać wnioski w ramach tego projektu. Jaka jest pula środków na to? 

Pan Burmistrz – wyjaśnił, że pula środków do pozyskania  dla jednego miasta jest od 40 do ponad 

80 milionów zł. Są to bardzo duże pieniądze ale jest też duża konkurencja – 139 miast.  Wybraliśmy  

osie priorytetowe w ramach których przygotowane są projekty miękkie i twarde.  Będą to tematyczne 

osie  jak bezpieczeństwo mieszkańców, ekologia, przedsiębiorczość, projekty infrastrukturalne  i inne. 

Ostateczny termin złożenia to połowa stycznia 2025 r. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

     Nikt z radnych nie zabrał  głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada - 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr VII/50/24 

w sprawie: przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących identyfikacji obszarów 

tematycznych, interesariuszy oraz zagadnień wymagających interwencji do projektu Polsko-

Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
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Ad pkt 9. 

 
Podjęcie uchwały w sprawie: wskazania radnego do kontaktów z Młodzieżową Radą Miasta 

Działdowo 

 

 
Pan Adam Szczypiński – Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali w materiałach sesyjnych. Został on zaopiniowany przez radcę prawnego Urzędu Miasta.  

Przewodniczący Rady poinformował, że dobiegła końca IV kadencja Młodzieżowej Rady Miasta 

Działdowo.  Dnia 18 listopada br. odbędzie się I sesja V kadencji Młodzieżowej Rady Miasta. Rada 

Miasta wskazuje ze swojego grona radnego, który będzie odpowiedzialny za kontakt z MRM. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o wskazanie kandydatów. 

Pan radny Patryk Piekarski – zgłosił kandydaturę radnej Agnieszki Jaroszewskiej. 

Pani radna Agnieszka Jaroszewska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

      Pan radny Waldemar Jurkowski również – zgłosił kandydaturę radnej Agnieszki 

Jaroszewskiej. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady zamknął listę kandydatów i poddał ją pod głosowanie  

Rada - 13 głosami „za” , przy 1-głosie „wstrzymującym się” zamknęła listę kandydatów. 

Przewodniczący Rady wskazał radnym,  że w § 1 uchwały wpisane zostanie imię i  nazwisko radnej 

Agnieszki Jaroszewskiej. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z uzupełnionym §  1. 

 

Rada - 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”  podjęła uchwałę 

 

 

nr VII/51/24 

w sprawie:  wskazania radnego do kontaktu z Młodzieżową Radą Miasta Działdowo (uchwała 

stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokoły z głosowań stanowią załączniki do niniejszego protokołu). 

 

Pan Burmistrz - poinformował, że do 15 listopada br. na ręce Pana Przewodniczącego zostanie 

złożony projekt budżetu gminy na rok 2025.  

Pan radny Patryk Piekarski – w nawiązaniu do uchwały, poinformował że pełnił taką funkcję 

od czerwca 2015 r. czyli ponad 9 lat. Podziękował wszystkim młodzieżowym radnym, ich opiekunom 

za  dobrą współpracę przez te kadencje.  

Pani radna Agnieszka Jaroszewska – w imieniu IV kadencji MRM, podziękowała panu 

radnemu Patrykowi Piekarskiemu za dwa lata opieki nad MRM. Radna poinformowała, że  w obecnej 

radzie będzie pełen skład czyli  21 radnych. Radna zaprosiła wszystkich do współpracy z MRM. 
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Pan Adam Szczypiński - Przewodniczący  Rady poinformował, że I sesja nowej kadencji 

Młodzieżowej Rady Miasta odbędzie się 18 listopada o godzinie 16 tej. 

 

Ad pkt 10. 

 

Zamknięcie sesji 

 

 

        Pan  Adam Szczypiński – Przewodniczący Rady w związku z wyczerpaniem porządku 

obrad zamknął obrady VII sesji Rady Miasta Działdowo /1620/.  

         

               

 Protokołowała                                                                          Przewodniczący Rady 

R. Biełkowska                                                                              Adam Szczypiński 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przebieg sesji odzwierciedla nagranie audiowizualne VII sesji Rady Miasta Działdowo. 


